
  1 

Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte den 19/8 2007 
i samfällighetslokalen, Flitiga Lisas Väg 55, Västerås 
 
Närvarande:  Roger Andersson Gert Åkerman 
   Åke Lindén  Daniel Löfberg 
   Urban Lundbäck Per Hedlund 
 
Distribution: U-schacks styrelse samt U-schacks hemsida. 
 
§1 Mötets öppnade 

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Val av sekreterare. 

Urban valdes som sekreterare för mötet. 
 
§3 Dagordningens godkännande. 

Dagordningen godkändes med tillägget att Skol-SM 2008 tillkommer som punkt 10 
och Seniorkommitén som punkt 14 , och att båda  fortsättningsvis ska vara ordinarie 
punkter på dagordningen. 

 
§4 Godkännande av föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes med en smärre korrigering. Under övriga frågor står 
att U-Schacks bidrag till klubbarna för materialinköp är 10 kr per medlem och år. Rätt 
uppgift är 20 kr per medlem och år. 
Årsmötesprotokoll saknades och kunde därför inte avhandlas. 

 
§5 Ekonomisk redogörelse. 

Åke lämnade en ekonomisk redogörelse. Med hänsyn till förväntade men ej bokförda 
utgifter och inkomster beräknas nettoresultatet för innevarande verksamhetsår bli en 
liten vinst. 

 
§6 SSF:s kongress. 

Roger rapporterade från SSF:s kongress. 
Ari Ziegler valdes till ny ordförande med en rösts övervikt. Valberedningen fick helt 
nya representanter och utökades till fem ledamöter. Efter kongressen har Sven-Gunnar 
Samuelsson avsagt sig uppdraget i valberedningen. 
Kungsör tilldelades SM 2009. 

 
§7 Länslaget. 

Urban rapporterade om länslagets verksamhet. Medlemmarna har deltagit i ett antal 
tävlingar och träningar och det goda samarbetet med Dalarnas länslag har fortsatt. 
Kostnaderna har minskat jämfört med föregående år framför allt på grund av att ingen 
speciell satsning på SM gjordes detta år. 

 
§8 Spelarövergångar 

Gert informerade om att alla spelarövergångar ska vara insända till SSF senast 31/8. 
 
§9 Schackfyran utveckling 

För att vända en nedåtgående deltagartrend har SSF dragit igång en satsning på 
schackfyran vilket gör att fler distrikt än tidigare kommer att delta i år. Även U-Schack 
har känt av en negativ medlemstrend och vi har deltidsanställt Mats Sjödin för att han 
bland annat ska försöka få fart på schackfyranverksamheten på några ställen i länet där 
den avstannat. 
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§10 Skol-SM 2008 i Surahammar. 

U-Schack har från SSF fått förtroendet att arrangera Skol-SM 2008 som kommer att 
spelas i Folkets Hus Surahammar. 
Planeringen är i full gång. Ett första möte hölls 19/8 i Surahammar då bland annat 
lokalerna besiktigades. 
Huvudansvariga för de olika ansvarsområdena har utsetts.  
En hemsida för SM 2008 har redan lagts ut på  http://www.u-schack.se/skolsm08/  . 
En funktionärströja är framtagen som ska bäras av några U-Schackrepresentanter vid 
årets Skol-SM i Linköping. Daniel försöker ordna så att 15 tröjexemplar trycks upp. 
Vid behov hjälper Roger till.  
Funktionärer behövs till tävlingen och klubbarna kommer att få vara med och dela på 
en ev. vinst från arrangemanget i förhållande till de funktionärstimmar klubben 
bidragit med under tävlingsdagarna. 

 
§11 Tävlingskommittén 

Tävlingsprogrammet för säsongen är fastlagt och utlagt på.U-Schacks hemsida. 
En ny GP-tävling – Kungsörsdraget – har tillkommit i år.  

 
§12 Schackfyrankommittén 

Rasmus meddelade att Riksfinalen inte kommer att hållas i Västerås nästa år. 
I år kommer medaljer i brons-, silver- och guldplaketter att delas ut som priser vid 
kommuntävling , semifinal resp. länsfinal. 
Kungsör/Arboga kommer att ordna en kommuntävling i år. Heby kommer att delta i 
kommuntävlingen i Sala. 
Kommitén undersöker alternativ till Västerås för länsfinalen för att om möjligt minska 
kostnaderna. Ett alternativ är Kungsör. 
Poängberäkningen har ändrats på riksnivå så att multiplikationsfaktorn vid beräkning 
av lagets poäng ökar från 30 till 40. Samma ändring genomförs på vår länsfinal. 

 
§13 Utbildningskommittén 

En ungdomsledarkurs hålls 8/9 i Virsbo. 
Höstlägret hålls som vanligt. Ledare saknas för närvarande. 
Domarkurs kommer att hållas. 
Noterades att vår drogpolicy ska inkluderas vid våra utbildningar när så är lämpligt. 

 
§14 Seniorkommittén 

U-Schacks hemsida används för att göra reklam även för seniortävlingar inkl. Hallstas 
tävlingar och lagblixten. 
Fyrklövern är en ny lagtävling där lag från Dalarna, Gästrikland, Hälsingland och 
Västmanland är inbjudna.. 

 
§15 Övriga frågor. 

- SM 2009 i Kungsör drivs inte av U-Schack utan enbart av de lokala arrangörerna. 
- Från föregående protokoll noterades att Per ska undersöka regler för att söka 
projektbidrag från landstinget angående vårt avtal med Dalarna. 

 
§16 Mötets avslutande och tidpunkt för nästa möte. 

Gert Åkerman förklarade mötet avslutat. 
Nästa möte blir på söndag den 16:e dec 2007 klockan 17.00. 

 
Västerås den 5:e september 2007 
 
 
Vid pennan     Justeras 
 
 
 
____________________________   _________________________ 
Urban Lundbäck    Gert Åkerman 
Sekreterare     Ordförande 

  


